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Gemeente Westland en Westland Verstandig
Politieke zaken zijn niet altijd meteen even duidelijk, toch wil Westland Verstandig helderheid geven. In
begrijpelijke taal, aan alle Westlandse inwoners en ondernemers. Zaken die in de politieke pijplijn zitten,
moeten resoluut worden aangepakt en er zijn vele zaken die anders, beter en sneller geregeld kunnen
worden. Als u die mening ook bent toegedaan, laat het ons weten. Uw ideeën en suggesties zijn welkom,
grote en kleine. Wij kunnen ermee aan de slag. De uitwerking van uw idee of suggestie kan leiden tot
een betere leefsituatie van het Westland en haar inwoners.
Dus laat u horen, wij luisteren naar de burgers en treden daadkrachtig op.

https://mailchi.mp/00afd4dfdd0b/nieuwsbrief-de-spiegel-van-westland-verstandig-editie-nr-10358929?e=[UNIQID]


Gemeente Westland
Naaldwijk, Honselersdijk, Kwintsheul, Wateringen, Poeldijk, Monster, Ter Heijde, Maasdijk,
’s-Gravenzande, Heenweg en De Lier.
Westland Verstandig wil alle inwoners van Westland vertegenwoordigen. Jong en oud willen wij
inspireren om een (politieke) mening te vormen. Uw input is daarbij onontbeerlijk. Zo ontstaat er een
scala aan standpunten waaraan een ieder zich kan spiegelen.

Bijeenkomst fractie en leden donderdag 30 maart a.s. 

Bij de gezamenlijke bijeenkomst op 8 december jl. is afgesproken dat we in 2023 een aantal
keren bij elkaar komen met leden om te praten over ideeën die bij hen leven om Westland beter
en mooier te maken. Incidenteel kunnen we ook ingaan op actuele politieke kwesties of zaken die
leden bezighouden.
 
De eerstvolgende bijeenkomst zal plaatsvinden op donderdag 30 maart a.s. om 20.15 uur in
het Burgerkantoor aan de Prinses Julianastraat nr. 43a in Naaldwijk.
 
Geef wel even door als u wil komen per e-mail op info@duijsens.net of per telefoon op 06-
53401068.
 

Westland Verstandig blijft kritisch op beleid op wegafsluitingen in
Westland 
Nadat eerst de Rijnvaartweg pardoes helemaal werd afgesloten tot 1 juli, maakte de wethouder
bekend dat de Grote Achterweg / Zwartendijk wordt afgesloten voor meerdere maanden. Dit kan
echt niet.
Westland Verstandig verlangt een andere aanpak. Voor de Rijnvaarweg ofwel 1 rijbaan open en
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een stoplicht ofwel de bouwweg bij de Fluwijn richting de Lorentzstraat via de bouwbrug
openstellen, zodat een alternatief geboden wordt. De voorgenomen afsluiting van de Grote
Achterweg en de Zwartendijk uitstellen totdat de Rijnvaartweg weer open is. Beiden gelijk
afsluiten leidt tot nog meer ongewenste opstoppingen. 

Westland verstandig wil meer druk op de realisering van woningen in de
dorpen op locaties die daarvoor al lang genoemd worden
Bij motie wil Westland Verstandig bereiken dat woningbouwlocaties zoals het Verkade
bedrijfscomplex in Kwintsheul, de Naaldhorstlocatie in Naaldwijk, het assurantiekantoor aan de
Hoofdstraat in De Lier, snel beschikbaar komen voor woningbouw. Die locaties worden al heel
lang genoemd als woningbouwlocaties, maar het komt er maar niet van. De reden is vaak dat er
te veel obstakels genomen moeten worden, terwijl zowel degene die wil realiseren als de
gemeente zich beter moeten realiseren dat snelle uitvoering het belangrijkste is. Dus normaal
bouwen, goed inpassen in de omgeving, maar geen onnodige formele eisen stellen aan
bebouwing.
Vandaar de motie om ook te bezien wat de Raad kan doen om een vaak al jarenlang durend
proces te versnellen.

Westland Verstandig opent Meldpunt Klachten over Caiway
Geregeld krijgen we in onze Burgerkantoren inwoners en ondernemers op bezoek die klachten
hebben over Caiway. Klachten over langdurige storingen en klachten over de lakse
dienstverlening. Alhoewel de gemeente sedert de verkoop in 2007 niets meer van doen heeft met
Caiway, vindt Westland Verstandig toch dat de gemeente hier een taak heeft. Caiway is in zekere
zin monopolist en onze inwoners en ondernemers hebben vaak geen andere keuze dan klant te
zijn en een goed functionerend en betrouwbaar netwerk is voor onze inwoners belangrijk.
De gemeente kan niet lijdzaam toekijken. Wel is het belangrijk om te weten hoeveel klachten er
zijn en waar die zich voordoen. Westland Verstandig opende daarom op haar site
(www.westlandverstandig.nl) en in haar Burgerkantoren een meldpunt waar onze inwoners en
ondernemers hun klachten over Caiway kunnen doorgeven tot 1 mei 2023. Ook kunnen die
meldingen schriftelijk per brief of per mail (info@duijsens.net) of telefonisch (06-53401068)
worden doorgegeven.



College gaat in de nieuwe subsidieregels de door Westland Verstandig
gewenste waarderingssubsidie voor Westlandse organisaties
opnemen
Westland Verstandig maakte een initiatiefvoorstel waarbij Westlandse organisaties die vooral op
vrijwilligers draaien en een bijdrage leveren aan het welzijn en aanzien van Westland en / of de
Westlandse inwoners, een subsidie kunnen krijgen. De gemeente Westland telt veel organisaties
die gedreven worden door vrijwilligers die zich inzetten voor de inwoners en bijdragen aan de
leefbaarheid, de sociale cohesie, het welzijn, de gezondheid, de “burgerkracht” in Westland en
het aanzien van Westland binnen en buiten de gemeente. Westland Verstandig wil een
waarderingssubsidie als blijk van waardering vanuit de gemeente, maar ook als blijk van
betrokkenheid van de gemeente. Die subsidie is er niet en vaak worden aanvragen afgewezen
omdat het niet geregeld is. Dat moet anders.
Het College beloofde tijdens de commissievergadering van maandag 7 maart aan Westland
Verstandig het voorstel helemaal over te nemen in de nieuwe subsidieregelingen die voor de
zomer vastgesteld gaan worden. Westland Verstandig vindt dit een goede zaak en hiermee kan
de gemeente snel de ontvangers en vrijwilligers nog beter belonen voor hun inzet.
 

Aankoop Carlton Hotel goede zaak voor Westland
Bij de Commissie Wonen werd het collegevoorstel over de voorgenomen aankoop van het
Carlton Hotel door de gemeenteraad besproken. Tijdens de bespreking viel op dat met name de
LPF tegen het voorstel was. Alhoewel eerst gemeld werd dat de LPF de stukken niet had kunnen
lezen vlak voor de vergadering, hadden ze toch een uitgesproken oordeel. Ook in de pers werd
door LPF aangegeven -zonder de stukken blijkbaar gelezen te hebben- dat aankoop een blunder
is. Met echt foute en misleidende teksten stelt LPF dat onze inwoners er “niks wijzer van
worden”. Volgens LPF gaan we alleen “asielzoekers opvangen” en zij spreekt zelfs van “extra
asielzoekers”. Nou zijn we dat heel specifieke wappie-gebrul wel gewend, maar als de
werkelijkheid anders is, dan is het wel goed de zaken even in een goed gelid te zetten.
 
Eerste punt: asielzoekers komen er niet in Westland, tenzij Westland daartoe gedwongen wordt,
maar dat is nog niet het geval. Bewust verdraait LPF de waarheid. Zelfs een groot aantal keren



worden asielzoekers genoemd. Dat is natuurlijk triest, maar blijkbaar doet het de LPF pijn dat
deze coalitie nu met concrete plannen komt om de starters en senioren aan goedkope huizen te
gaan helpen en dat de LPF niet op dat idee kwam.
 
De LPF-fractie heeft in de vorige bestuursperiode 2018-2022 toen ze 2 wethouders had, niets
gedaan door gebrek aan inzicht en oplossingsgericht denken, om het starterswoningenprobleem
op te lossen en een einde te maken aan het Westlandse probleem dat onze starters en senioren
geen woningen konden vinden. Ook kon Westland de inwoners die dringend een dak boven het
hoofd nodig hadden niet helpen. Wel werden allerlei dure woningprojecten gepland en voor vele
miljoenen euro’s waardeloze visies opgesteld die direct in de prullenbak verdwenen. Ook werd
door LPF -ondanks heel veel grote woorden en nu weer in de pers- niets gedaan aan de
aantallen door Westland verplicht te huisvesten statushouders. Die werden in de LPF-periode
geplaatst in de vrijkomende sociale huurwoningen, wat dan weer direct ten koste ging van onze
eigen woningzoekenden. Daar werd -in de woorden van de LPF- “de echte Westlander echt niks
wijzer van”. Blijkbaar weet LPF dat nu niet meer en we zijn nog geen jaar verder!
 
Westland Verstandig wilde dit per direct en snel en kordaat veranderen of doen kantelen: zij komt
met de bouw van 1.500 goedkope woningen voor starters en senioren, een soort pension voor de
verplicht te huisvesten statushouders waar de opvang kan plaatsvinden en onze sociale
huurwoningen toekomen aan degene die er recht op hebben nl. onze inwoners. Aan de bouw van
de 1.500 woningen wordt nu gewerkt en de Provincie gaf akkoord en een aantal bouwlocaties
zijn al bekend. Dat zijn woningen vooral voor onze eigen woningzoekenden en zullen laag in prijs
zijn omdat ze anders voor starters / senioren niet te betalen zijn. Die bouw heeft niets te maken
met statushouders. LPF heeft dat niet nog steeds niet begrepen gezien haar uitlatingen.
 
Dan het Carlton Hotel. Daar zaten al sedert vorig jaar maart 170 Oekraïense vluchtelingen. Die
zijn grotendeels verhuisd naar de 4 locaties elders in Westland, waar ook deze coalitie voor
zorgde. Nu zijn er in het Carlton Hotel 120 statushouders gehuisvest, nog enige tientallen
Oekraïense vluchtelingen en daarnaast Westlandse inwoners die plotsklaps zonder woning zijn
komen te zitten. Dat is een goede oplossing om een aantal problemen op te lossen. Voorts is
duidelijk aangetoond dat kopen veel voordeliger is voor de gemeente dan doorhuren. Goed is het
te weten dat voor de opvang van Oekraïners en statushouders van het Rijk een ruime vergoeding
ontvangen wordt waarmee de aankoop deels gefinancierd kan worden. De statushouders in het
hotel gaan gedurende de 6 maanden dat ze in het Carlton Hotel wonen vaker uit Westland weg
en als dat niet het geval is, dan gaan ze naar woningen zoals nu de Oekraïense vluchtelingen
gehuisvest zijn. Dus niet in een sociale huurwoning. Natuurlijk zouden we graag minder
statushouders een woning willen geven, maar dat kan niet en dat lukte LPF ook niet in de vorige
bestuursperiode.
 
Kort en goed: de LPF zou in het belang van onze starters en senioren in ieder geval eerlijke
informatie moeten geven. Daarnaast zou het goed zijn dat ze een positieve en realistische
grondhouding inneemt op de plannen zoals die nu in uitvoering zijn. Samen komen we verder. Dit
vraagstuk -starterswoningen bouwen- is zo groot en loopt al zo lang, dat zich dat niet leent voor
politieke spelletjes. Door foute voorstellingen van zaken, stemmingsmakerij en niet gefundeerde
kretologie worden de belangen van onze inwoners niet gediend. Dus een oproep aan LPF om
haar verantwoordelijkheid te nemen, te stoppen met het verspreiden van nepnieuws en mee te
werken aan de oplossing van een groot Westlands probleem.



Goed besturen en goed communiceren is belangrijk, zeker als het
gaat om de bouw van starterswoningen en ook om Westlandse
inwoners in woningnood te helpen
De gemeente maakte bekend dat mogelijk op 4 locaties in Westland starters- en
spoedzoekerswoningen gebouwd kunnen worden. Het gaat dan om tijdelijke woningen voor
maximaal 10 tot 15 jaar. De omwonenden kregen -vrij laat trouwens- schriftelijk bericht dat op
korte termijn met hen overleg gevoerd gaat worden. Overleg dan wel over alles uiteraard. Vragen
zoals “is het een geschikte locatie”, zo ja “hoeveel woningen en wie gaat er wonen”, worden dan
met de omwonenden besproken. Als er te veel gefundeerde weerstand is, dan afzien van de 
betreffende locatie en snel een andere en mogelijk betere locatie aandragen. Dat laatste kan
omdat het gemeentebestuur zelf nog geen onomkeerbare situatie heeft gecreëerd. Dat is een
wijze leerles uit de vorige periode met CDA en LPF die iedereen confronteerden met genomen
besluiten en dus niets oplosten en bereikten.
Tevens dient snel informatie gegeven te worden over aantallen. Dat zullen, per locatie, als het
aan Westland Verstandig ligt vooralsnog een beperkt aantal zijn. Ook kan dan worden
aangegeven, wie (starters / spoedzoekers) er gaat wonen. Dat zijn dus Westlandse starters en
Westlanders die geen dak boven het hoofd hebben. Anders dan een partij als LPF aangeeft dus
geen statushouders. Door dat te roepen tracht de LPF de komst van 1.500 starters- en
spoedzoekerswoningen in Westland te blokkeren. Alleen voor de stemmingmakerij beroept zij
zich op één van haar vaste stokpaardjes.
Alle politieke partijen in Westland willen starters- en spoedzoekerswoningen en dat gaat dit
College fiksen als het aan Westland Verstandig ligt. Wel meent Westland Verstandig dat snel aan
alle omwonenden duidelijk gemaakt moet worden wat de concrete ideeën zijn! De communicatie
moet echt op orde zijn en daar moet snel aan gewerkt gaan worden. Alleen als er goed
gehandeld wordt, kan de gemeente het gebrek aan goedkope woonruimten voor onze inwoners
in Westland snel oplossen. Dat betekent wel dat we samen met omwonenden goede
betrouwbare en beperkte plannen moeten uitleggen en ook als gemeente moeten zorgen voor
voldoende draagvlak en begrip. Dat moet snel en goed gebeuren!

Na terechte afschaffing gele zakken wel belangrijk dat glas, kleren,
papier en groen apart worden aangeboden en niet bij het restafval



terecht komen
Per 1 november 2022 zijn de plastic zakken gelukkig uit het Westlandse straatbeeld verdwenen.
Daardoor wordt het restafval en ook plastic / verpakkingen van 27.000 woningen weer in de
restafvalbak 1 keer in de 14 dagen opgehaald. De afvalverwerker scheidt vervolgens dat afval in
plastic / verpakkingen (voor recirculatie en hergebruik) en restafval (voor verbranding).
Verbranding van restafval kost veel geld.
 
De woningen in het Westlandse buitengebied hebben aparte bakken voor plastic/ verpakkingen
en scheiden dat zelf. Daarnaast hebben we ook nog onder- en bovengrondse containers in de
dorpen voor ca. 14.000 woningen / appartementen met aparte inzameling van restafval en plastic
/ verpakkingen en dat wordt ook gescheiden aangevoerd bij de afvalverwerker.
 
Voor de verbranding van het restafval moet de gemeente fors betalen en dat wordt door het Rijk
steeds duurder gemaakt. Dat als stimulans om zoveel als mogelijk afval te hergebruiken. Het is
dus voor de gemeente Westland en de inwoners qua kosten erg belangrijk dat de hoeveelheid
restafval zo gering mogelijk is en dat de inwoners goed weten wat ze moeten doen om hun
steentje bij te dragen.
 
Daarom is het zeer belangrijk dat onze inwoners papier, groen, kleding en glas niet in de
restafvalbak gooien, maar apart aanbieden in de papier- en groenbak of deponeren in de
daarvoor bestemde boven- of ondergrondse containers. Als glas/papier/kleding/groen in de
restafvalbak zitten, dan worden die namelijk als restafval mee verbrand omdat met nascheiding
geen papier, groen, kleding en glas uit het restafval worden gehaald. Dat is zonde en moet
voorkomen worden. Uit reacties van inwoners die bij Westland Verstandig binnenkomen, blijkt dat
dat laatste niet bij iedereen duidelijk is. Daar valt dus nog een slag te maken.
 
De gemeente heeft daarnaast ook vastgesteld dat veel zakken met plastic / verpakkingen in de
onder- en bovengrondse containers veel ander afval (papier / glas / groen / kleding en restafval)
bevatten. Dat betekent dat de afvalverwerker 60% van de containers met “plastic afval” uit die
containers momenteel afkeurt en moet verbranden. Dat is natuurlijk zonde van het geld en zonde
van de inspanningen van inwoners die het wel goed willen doen. Die euro’s voor verbranding
betalen we wel met zijn allen omdat alle kosten van de afvalverwerking 1 op 1 worden
doorberekend in de zgn. afvalstoffenheffing aan onze inwoners en bedrijven.
 
Wat zijn de conclusies:

1. Gooi geen glas, kleding, groen en papier in de restafvalbak, maar biedt dat apart aan. Dat
afval wordt er niet uit gesorteerd!

2. Gooi geen restafval, kleding, groen, glas, restafval of papier in de onder- of bovengrondse
afvalbakken voor plastic/verpakkingen maar alleen plastic/verpakkingen. Als dat namelijk
wel gebeurt, dan moeten die containers toch verbrand worden.

3. Kleding, papier, glas, groen en papier apart aanbieden in de aparte bakken of in de
verzamelcontainers in onze dorpen. Papier kan ook in zeecontainers en u ondersteunt
daarmee verenigingen, scholen, kerkgenootschappen.

4. Gooi alleen plastic / verpakkingen in de restafvalbak, want dat wordt wel eruit gehaald door
een machine bij de afvalverwerker.

5. Wilt u zelf wel restafval en plastic / verpakkingen scheiden, zorg dan dat in de zakken die u
in de ondergrondse containers stopt geen ander afval zit.



 
Als alle inwoners dit gaan doen, dan is dat niet alleen goed voor “ het milieu”, maar ook goed
voor onze portemonnee. Immers kleding, papier, groen en glas apart inzamelen betekent dat de
gemeente nog geld toe krijgt. Hetzelfde geldt voor het aangeboden plastic / verpakkingen
(ondergronds / bakken buitengebied/ bij restafval en machinaal gescheiden door onze
afvalverwerker), want ook dat levert geld op. Wij betalen dan enkel voor verbranding van het
“echte” restafval.
 
Niet alleen de onnodige kosten nu, maar ook de mogelijke “dwang” van de Rijksoverheid om de
hoeveelheid te verbranden restafval fors omlaag te brengen, moet voldoende zijn om te doen wat
mogelijk is.
 
Westland Verstandig roept dan ook alle inwoners op om al het mogelijke te doen om de
hoeveelheid te verbranden restafval te beperken. Dat kan!!
 
Het spreekt voor zich dat het ook helpt om de hoeveelheid afval te beperken, maar dat is
gemakkelijker gezegd dan gedaan! Daarnaast lijkt het goed dat vanuit de gemeente nog beter
wordt aangegeven hoe iedere inwoner zijn steentje kan bijdragen. Zo weet lang niet iedereen dat
bijvoorbeeld koffieresten bij het groenafval horen.
 
Westland Verstandig zal bevorderen dat de gemeentevoorlichting over “scheiden” nog beter zal
worden. Immers we moeten dit met zijn allen doen! Onnodige kosten en hergebruik zijn
belangrijk. Ook moet voorkomen worden dat Westland aanvullende maatregelen -in opdracht van
het Rijk- moet nemen. Van dat laatste is Westland Verstandig geen voorstander, maar
voorkomen is beter dan genezen!

Artikel 42-vraag Onveiligheid op Westlandse wegen

Betreft: schriftelijke vragen aan het College van Burgemeester en Wethouders in het kader van
artikel 42 van het Reglement van Orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de
Raad inzake onveiligheid op Westlandse wegen
 
Vraag 072 2022-2026
 
Edelachtbaar College,
 
Gisteren gebeurde er een ernstig verkeersongeval tussen Monster en Poeldijk. De reden was
een te snel rijdende arbeidsmigrant die een fatale inhaalmanoeuvre maakte. Eerder zijn er in de
afgelopen tijd 3 andere ernstige incidenten (Noord Lierweg / Veilingroute / Westerlee) geweest
waar arbeidsmigranten bij betrokken waren en waar ook sprake was van te snel en
onverantwoord rijden door een arbeidsmigrant en waar ook minstens één andere
verkeersdeelnemer ernstig gewond raakte en 2 doden vielen. Hier moet iets aan gebeuren omdat
er blijkbaar een trend zichtbaar is.
 
De volgende vragen:

1. Is het College het met de fractie van Westland Verstandig eens dat actief ingezet moet
worden door de gemeente op preventie om dit soort incidenten -leidend tot gevaarlijke
situaties op onze wegen- te voorkomen?



2. Kan met uitzendbureaus een en ander niet gecommuniceerd worden en kan bij registratie
van de arbeidsmigranten een waarschuwend woord worden meegegeven?

 
Wij verzoeken uw College deze vragen schriftelijk te beantwoorden binnen de daarvoor gestelde
termijn.
 

Artikel 42-vraag Gedeeltelijk herstel van openbaar vervoer verbinding
door Monster
Betreft: schriftelijke vragen aan het College van Burgemeester en Wethouders in het kader van
artikel 42 van het Reglement van Orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de
Raad inzake gedeeltelijk herstel van openbaar vervoer verbinding door Monster
 
Vraag 073 2022-2026
 
 
Edelachtbaar College,
 
Onze fractie blijft hameren op gedeeltelijk herstel van de openbaar vervoer verbinding door
Monster en niet om Monster heen. Bijgaande e-mail ontvingen wij van een inwoner van Monster:
“Sinds september 2021 kan ik niet meer naar Den Haag met de bus.
Het is niet mogelijk om de Emmastraat veilig over te steken.
En na al die jaren is er nog steeds niets verbetert met de onveiligheid van de deze beruchte
situatie. Nog steeds geen aan passingen of verbeteringen. Na al die jaren!
Met de Heijdselijn is voor mij niet mogelijk om bij de bushalte te komen.
Aangezien de Heijdselijn niet op de uren rijdt wanneer ik ergens heen zou willen en moeten
gaan. Vooral in de avonduren niet. En in de vroege morgen ook niet.
Voel mij met openbaar vervoer een gevangene in Monster.”
 
Het College en met name wethouder Varekamp heeft al diverse malen verbetering en
aanpassingen toegezegd, maar het komt er maar niet van.
 
Dit leidt tot de volgende vragen:

1. Wanneer wordt nu echt zichtbaar dat in Monster iets gedaan wordt aan de verslechter
openbaar vervoerssituatie?

2. Dit probleem is urgent. Is het College het daarmee eens?

 
Wij verzoeken uw College deze vragen schriftelijk te beantwoorden binnen de daarvoor gestelde
termijn.
 

Artikel 42-vraag Wijze van inrichting openbaar vervoer in Westland

Betreft: schriftelijke vragen aan het College van Burgemeester en Wethouders in het kader van
artikel 42 van het Reglement van Orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de
Raad inzake wijze van inrichting openbaar vervoer in Westland
 



Vraag 069 2022-2026
 
Edelachtbaar College,
 
Steeds meer klachten komen bij onze fractie binnen over de wijze waarop het openbaar vervoer
in Westland is ingericht.
 
Mensen vinden terecht dat een goed openbaar vervoer een verantwoordelijkheid van de
gemeente is. Zorggedragen moet worden dat zo veel als mogelijk mensen gebruik moeten
kunnen maken van het openbaar vervoer.
 
De buslijn die via ’s-Gravenzande naar Den Haag rijdt, gaat -komende uit de Oudelandstraat-
linksaf de Koningin Julianaweg op om zo door te rijden naar de Monsterseweg en daar rechtsaf
te gaan naar Monster. Op het gedeelte van de Koningin Julianaweg tussen de Albert
Schweitzerlaan en de Monsterseweg is geen enkele halte.
 
De busroute zou meer een route moeten rijden waar wel mensen woonachtig zijn. Zo zou de bus
door de woonwijken Vreelande I, Vreelande II en Vreelande III kunnen gaan en komt langs het
ISW. Dit zou slechts 2 à 3 minuten uitmaken voor de bus, maar een forse verbetering voor de
bewoners in de betrokken wijken. Alleen op de Albert Schweitzerlaan, ter hoogte van de
Rederijkerslaan, zal een halte moeten worden aangelegd op de plaats waar destijds een tijdelijke
halte was.
 
Dit leidt tot de volgende vraag:

Is het College bereid om te bevorderen dat de betreffende buslijn op de aangegeven wijze
gaat rijden en wat is daarvoor nodig?

 
Wij verzoeken uw College deze vragen schriftelijk te beantwoorden binnen de daarvoor gestelde
termijn.

Burgerkantoren Westland Verstandig geopend
Wilt u met één of meer fractieleden een gesprek, kom langs. U kunt altijd ook een afspraak
maken per telefoon of per mail of app. U kunt dan klachten / meldingen doen, maar zeker ook
goede ideeën doorgeven voor een betere gemeente Westland. Of kom gewoon een bakkie doen
en laat u bijpraten over onze ambities en plannen voor de komende tijd!
Het Burgerkantoor 's-Gravenzande aan het Marktplein 10 is open op werkdagen tussen 13.00
uur en 15.00 uur. Het Burgerkantoor Naaldwijk aan de Prinses Julianastraat 43a is open op
dinsdag-, woensdag- en donderdagmiddag tussen 13.00 en 15.00 uur. Ook daar kunt u altijd een
afspraak maken voor een andere dag en tijdstip.
Wilt u contact met ons, dat kan: Westland Verstandig, Pr. Julianastraat 43a, 2671 EH Naaldwijk /
06-53401068 / mail info@duijsens.net. Zie: www.westlandverstandig.nl.
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Wij gaan langskomen bij u
Westland Verstandig weet graag wat er leeft bij
de inwoners. Wij gaan de Westlandse dorpen in
om te horen wat er leeft, wat nog beter kan en
welke informatie ontbreekt. Onze
vertegenwoordigers komen dan langs.
 

En wat nu?
In Westland is op veel gebieden nog erg veel
werk aan de winkel. Uiteraard zijn we trots op
Westland en haar inwoners. Dat maakt ook dat
we de bestaande vraagstukken nu moeten
beetpakken en niet naar de toekomst moeten
doorschuiven. Belangrijk voor jong en oud en
iedereen daartussen.
 
 



Inschrijven. Wilt u, vrienden / kennissen/
familie de Spiegel ook ontvangen, geef
bericht!
Wilt u graag op de hoogte zijn van de laatste nieuwtjes van
Westland Verstandig, schrijf u dan in om deze SPIEGEL
VAN WESTLAND te ontvangen. Dat kan door naar onze
website te gaan of per mail of telefonisch of bij een bezoek
aan één van onze Burgerkantoren. U ontvangt dan
geregeld de SPIEGEL in uw mailbox. Wilt u ideeën,
suggesties of opmerkingen maken, laat het ons weten. 

Indien u geen
e-mail meer
wenst te
ontvangen
(AVR/GDPR)
gaarne melden.
Bij voorbaat
dank!

Tel.nr. 06-53401068 mail: info@duijsens.net
website: www.westlandverstandig.nl 
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Wil je iets aanpassen aan het ontvangen van onze emails?
Je kan de instellingen hier updaten of je uitschrijven van deze
lijst.

 

Westland Verstandig
Burgerkantoor Naaldwijk
Pr. Julianastraat 43a, Naaldwijk
Geopend op dinsdag-, woensdag- en donderdagmiddag tussen
13.00 uur en 15.00 uur

Burgerkantoor ’s-Gravenzande
Marktplein 10, 's Gravenzande
Geopend op werkdagen tussen 13.00 en 15.00 uur.

U kunt uiteraard altijd bij ons een afspraak maken voor een
gesprek. U kunt dat via e-mail adres of telefoonnummer 06 -
53401068 doen.
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https://twitter.com/wverstandig
https://www.westlandverstandig.nl/
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